



PRESS RELEASE

Paris, June 2nd 2021

SprintProject and SynFiny Advisors Announce Strategic Partnership

SprintProject, the Open Innovation Network for Smart Supply Chains, announces the launch of a strategic partnership with international consulting firm SynFiny Advisors.

This partnership is an important step forward for **SprintProject** which announced at the end of 2020, the development of its global focus on major trends and innovative startups in other regions, especially with the Far East.

Relying on **SynFiny's** global reach and expertise, **SprintProject** will benefit from the expanded footprint, particularly in Asia where SynFiny has an established network of Advisors in Singapore, China, India, Japan, Korea, Thailand, the Philippines, Australia, and New Zealand.

At the same time, **SynFiny** will likewise expand its reach into the European market where **SprintProject** has an established presence and strong connections with major Supply Chains actors.

Now the **SprintProject** ecosystem can expand and connect a greater number of Supply Chain clients with innovation and trends emerging in these markets, utilizing SynFiny's expert Advisors. The objective is to eventually deploy the Partnership to all regions and countries where Synfiny Advisors operate, namely in North and South America, the Middle East and Africa.



SprintProject

I ABOUT

SprintProject is a company created in 2017 by Fabien Esnault and Hervé Dechene. **SprintProject**, Open Innovation hunter and data expert in the field of Smart Supply. **SprintProject** identifies and analyzes low signals, trends and innovations of international startups likely to disrupt the Supply Chain market.

SprintProject, a highly experienced experts' network which stimulates awareness and acculturation of decision-makers to new models and the sector transformation, advises large Supply Chain and Retail groups in their strategic challenges, provides data and strategic decision-making tools to leaders to ease their collaboration with startups and pilots co-development strategies to empower their tomorrow's leadership.

Mutualized open innovation cell, **SprintProject** challenges and accelerates the performance of Mobility players.

Find us on our website: www.sprint-project.com

Follow us on our social media: LinkedIn [SprintProject](#) / Twitter [@SprintProject](#)

PRESS CONTACT

Coralie Louboutin • Communication Manager • (+33) 07.88.17.88.05 • c.louboutin@sprint-project.com



OUR EXPERIENCE. YOUR SUCCESS.

I ABOUT

SynFiny Advisors is a Global Consulting Firm, based in the US, but with offices around the globe. SynFiny Advisors provide professional consulting services, thanks to its team of seasoned advisors with 20 to 40 years of experience in Fortune 500 companies, and delivering projects worldwide. SynFiny Advisors assembles multidisciplinary and global teams to support multi-million dollars projects covering the following practices : Sourcing and Procurement, Information Technology, Shared services, C-Suites Services, Organization development, Financial and Accounting transformation, Supply Chain, Commercial Development, Business process transformation, Strategic planning, Commercial Analysis, Merger and Acquisition, Risk Management, as well as any combination of the above.

Find us on our website: www.synfiny.com

Follow us on our social media: LinkedIn [SynFiny](#) / Twitter [@synfinyadvisor](#) / Facebook [SynFiny](#)

PRESS CONTACT

Pierre VIGNAUD • Managing Partner • +(65) 9780 4494 • ppvignaud@synfiny.com



COMMUNIQUE DE PRESSE

Paris, 2 Juin 2021

SprintProject et SynFiny Advisors annoncent la création d'un Partenariat Stratégique

SprintProject, la Cellule d'Innovation Ouverte mutualisée des acteurs de la Supply Chain annonce la création d'un partenariat stratégique avec le Cabinet de Conseil International SynFiny Advisors.

Ce nouveau partenariat est une étape importante pour **SprintProject**, qui annonçait fin 2020 le déploiement de sa veille internationale, sur les tendances et les innovations des startups de la Supply Chain, notamment en Asie.

En s'appuyant sur le déploiement international et l'expertise de **SynFiny**, **SprintProject** bénéficiera d'une expansion géographique, notamment en Asie, où **SynFiny** dispose d'un réseau de Conseillers établis à Singapour, en Chine, en Inde, au Japon, en Corée, en Thaïlande, aux Philippines, en Australie et en Nouvelle-Zélande.

En parallèle, **SynFiny** va également étendre son champ d'action sur le marché européen où **SprintProject** a une présence reconnue et des connections solides auprès des principaux acteurs de la Supply Chain.

Grâce à l'expertise internationale de **SynFiny**, l'écosystème de **SprintProject** peut désormais s'étendre et se connecter à un plus grand nombre de clients de la Supply Chain grâce aux innovations et aux tendances qui émergent sur ces marchés.

A terme, l'objectif est d'étendre le partenariat à tous les pays où opère **SynFiny**, à savoir l'Amérique du Nord et du Sud, le Moyen Orient et l'Afrique.



I A propos

SprintProject est une société créée en 2017 par Fabien Esnault et Hervé Dechene. **SprintProject** chasseur en Open Innovation et expert en datas sur les sujets Smart Supply. **SprintProject** identifie et analyse les signaux faibles, les tendances et les innovations des startups internationales susceptibles de faire pivoter la filière Supply Chain. **SprintProject** est un réseau d'experts qui sensibilise et acculture les décideurs aux nouveaux modèles et au bouleversement du secteur ; conseille les grands groupes de la Supply Chain et du Retail sur leurs enjeux stratégiques ; met à leur disposition des datas et des outils d'aides à la décision pour une meilleure collaboration avec les startups et pilote les projets de codéveloppement pour assurer leur leadership de demain. Cellule d'open innovation mutualisée, **SprintProject** challenge et accélère les performances des acteurs de la Mobilité.

Retrouvez-nous sur notre site internet : www.sprint-project.com

Suivez-nous sur les réseaux sociaux : LinkedIn [SprintProject](#) / Twitter [@SprintProject](#)

CONTACT PRESSE

Coralie Louboutin • Responsable Communication • (+33) 07.88.17.88.05 • c.louboutin@sprint-project.com



I A propos

OUR EXPERIENCE. YOUR SUCCESS.

SynFiny Advisors est une société d'origine américaine créée en 2014 par Jeff Wuest, Graham Cater et Greg Hinson. **SynFiny Advisors** propose les conseils de professionnelle avisés, forts de 20 à 40 ans d'expériences dans des compagnies faisant parties du groupe des Fortune 500 et pouvant délivrer leurs projets dans le monde entier. **SynFiny Advisors** assemble des équipes pluridisciplinaires et globales pour supporter les projets pouvant atteindre quelques millions d'euros et couvrant les disciplines suivantes : Achats, Informatique, Services partagés, Remplacement court terme d'exécutifs, Développement des organisations, Transformation de la fonction Financière et comptable, Chaîne d'approvisionnement, Développement commercial, Transformation des processus métier, planification stratégique, Analyses commerciales, Fusions et acquisitions, Management des risques.

Retrouvez-nous sur notre site internet : www.synfiny.com

Suivez-nous sur les réseaux sociaux : LinkedIn [SynFiny](#) / Twitter [@synfinyadvisor](#) / Facebook [SynFiny](#)

CONTACT PRESSE

Pierre VIGNAUD • Partenaire de Gestion • +(65) 9780 4494 • ppvignaud@synfiny.com